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Radna Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

        Szanowny Pan 

        Tadeusz Krzakowski 

        Prezydent 

        Miasta Legnicy 

 

 

 Na interwencje mieszkańców zwracam się z zapytaniem odnośnie naprawy chodników 

wokół Szkoły Podstawowej nr 19 i prośbę o doświetlenie okolicy szkoły przed okresem 

jesienno-zimowym. 

Z góry dziękuje za odpowiedź 

 

        Z poważaniem: 

Joanna Śliwińska-Łokaj 

 

 

 

 

 

 

 

 


